
 

 

 

 

 

commissie bevolking & burgerlijke stand, samenleving, dierenwelzijn, 

integratie & gelijke kansen, burgerparticipatie, wijkwerking/gemeenschapsvorming, 

toezicht OCMW, administratieve vereenvoudiging, onderwijs, duurzame ontwikkeling, 

sociale zaken, kinderopvang, communicatie & PR-informatie 

 
verslag:  woensdag 28 november 2018 

verslaggever:  Karin Struyf 

voorzitter Karin Struyf  

agenda: agenda gemeenteraad 

aanwezig Ine Tombeur, Bram Delvaux, Wouter Lissens, Jan Debroeck, Dirk Smolders, Bart Thomas, Johny van 

Stiphout, Martine Rens, Jean Defau, Bert Valkeniers 

verontschuldigd: Chris François 

  
 
1. Verslag vorige commissie 

Geen verslag gemaakt, zeer korte commissie. 
 

2 Agenda gemeenteraad 

Er staan geen agendapunten voor deze commissie op de agenda van de gemeenteraad. 

 

3. Varia 

 

– De vraag wordt gesteld waarom de budgetwijziging van 2018 en het budget voor 2019 van het OCMW 

niet op de agenda van de gemeenteraad staat. En toelichting gevraagd bij de grote aanpassing die het 

stad moet doen. Schepen Delvaux geeft aan dat 2017 positief is afgesloten en budget 2018 een 

overgangsperiode was en geeft nog vier redenen: 

* de penioneringen, er zijn werknemers vroeger op pensioen gegaan dan vooropgesteld; 

* de verhuur van de assistentiewoningen Het Groenhof gaat niet zo vlot als verwacht. Ondank dat er een 

wachtlijst was tekenen de mensen niet zo gauw en willen nog even nadenken. Momenteel zijn er 4 of 5 

verhuurd. De wachtlijsten in RVT’s korten momenteel allemaal in, er is voldoende aanbod. 

* Seniorie Houtemveld: van de 62 serviceflats staan er momenteel 10 leeg. Verhuis naar rusthuis, 

overlijden… Het kwam allemaal snel na elkaar. Een beetje een generatiewissel meent schepen Delvaux. 

* WZC Keienhof heeft momenteel veel minder klanten met zware zorg. En zware zorg zorg zorgt voor een 

grotere terugbetaling. Of mensen komen aan in een zwaardere zorgcategorie maar verbeteren door de 

zorg hun gezondheid en vallen in een minder zware. 

 

– Mededeling van Karin dat Cnuz een gebouw aangekocht heeft op het bedrijventerrein De Drie Tommen 

in Grimde. Daar zouden alle diensten gecentraliseerd worden. Nu zijn de kantoren in de Menegaard in 

Tienen en de technische diensten in een loods in Landen. 

 

– Schepen Tombeur deelt mee: 
* dat de Tiense secundaire scholen bijkomende middelen krijgen vanuit Vlaanderen om de stijging van het 

leerlingenaantal op te vangen. Identiek met de basisscholen twee jaar geleden waar het budget via 

projecten verdeeld is over Grimde, Vissenaken en Bost. 

Als 2016-2017 de nulmeting is, dan stijgt het leerlingenaantal met 25% in het schooljaar 2024-2025. Er is 

2,67 mlj te verdelen voor Tienen. 

* dat de overheid een nieuwe inschrijvingsprocedure uittekent voor het schooljaar 2019-2020. De uitrol 

daarvan start al in februari 2019. 

 

Einde om 20:35 u 
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